



CMP/FEB/2025/0009

إفصاح
Announcement

Date	13/02/2025	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	نتائج إجتماع مجلس الإدارة Board of Directors Meeting Results	الموضوع
Results	<p>تعلن مجموعة جي إف إنش المالية بأن مجلس الإدارة قد عقد إجتماعه يوم الخميس الموافق 13 فبراير 2025 وذلك في تمام الساعة الثانية ظهراً بتوقيت مملكة البحرين، حيث تم مناقشة وإقرار الأمور التالية:</p> <p>1- إعتداد البيانات المالية السنوية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.</p> <p>2- رفع توصية للجمعية العمومية بتوزيع أرباح نقدية عن كافة الأسهم العادية، باستثناء أسهم الخزينة، بنسبة 6.2% من القيمة الاسمية للسهم أي ما يعادل 0.0164 دولار أمريكي (0.0062 دينار بحريني / 0.0602 درهم إماراتي).</p> <p>3- أمور داخلية أخرى.</p> <p>مرفق لكم البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.</p> <p>GFH Financial Group would like to announce that the Board of Directors meeting held on Thursday 13th February 2025 at 2:00 pm Kingdom of Bahrain time, discussed and resolved the following matters:</p> <p>1- Approved the annual audited financial statements for the financial year ended 31st December 2024;</p> <p>2- Propose to the general assembly to distribute dividends at 6.2% of the par value of the share excluding treasury shares, of the share par value, equivalent to USD 0.0164 (BHD 0.0062 / AED 0.0602).</p> <p>3- Other internal matters.</p> <p>Enclosed are the audited financial statements for the financial year ended 31st December 2024.</p>	النتائج

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	